

Title (en)

CONTOURED MOULDED FOOTWEAR AND METHOD OF MAKING SAME.

Title (de)

Mit Randprofil gespritzter Schuh und verfahren zur dessen Herstellung.

Title (fr)

CHAUSSURE A CONTOURS MOULES ET PROCEDE POUR SA FABRICATION.

Publication

EP 0625090 A1 19941123 (EN)

Application

EP 93901998 A 19930120

Priority

- CA 2059726 A 19920121
- CA 9300013 W 19930120

Abstract (en)

[origin: WO9313928A1] The invention provides a waterproof article of footwear and method of making the same, the article comprising an upper portion having integrally moulded sides and bottom and a sole portion attached to said upper portion. The shaping of the upper and sole portions is complementary to provide a unitary fit therebetween and includes bottom and side contouring to provide support for preselected areas of the foot. The contouring of the upper and sole portions of the article results in a footwear product which is both waterproof and comfortable without the necessity of adding a shaped foot insert piece to the moulded product to provide foot support.

Abstract (fr)

L'invention concerne une chaussure étanche et un procédé pour sa fabrication. La chaussure comprend une partie supérieure ayant des côtés et un fond moulés intégralement et une partie semelle fixée à ladite partie supérieure. Le formage de la partie supérieur et de la partie semelle est complémentaire de manière à procurer une liaison unitaire entre les deux parties et il comprend le contournage du fond et des côtés de manière à fournir des supports pour des zones présélectionnées du pied. Le contournage de la partie supérieure et de la partie semelle produit une chaussure qui est en même temps étanche et confortable sans qu'il soit nécessaire de rajouter une forme intérieure au produit moulé pour obtenir un support pour le pied.

IPC 1-7

B29C 45/16; A43B 9/16

IPC 8 full level

A43B 7/12 (2006.01); **A43B 9/16** (2006.01); **B29C 45/14** (2006.01); **B29D 35/08** (2010.01); **B29D 35/10** (2010.01)

CPC (source: EP)

A43B 7/12 (2013.01); **B29D 35/081** (2013.01); **B29D 35/10** (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 9313928A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK ES FR GB GR IE IT LI LU MC NL PT SE

DOCDB simple family (publication)

WO 9313928 A1 19930722; AU 3341293 A 19930803; CA 2059726 A1 19930722; CA 2059726 C 19961119; EP 0625090 A1 19941123;
JP H07507936 A 19950907

DOCDB simple family (application)

CA 9300013 W 19930120; AU 3341293 A 19930120; CA 2059726 A 19920121; EP 93901998 A 19930120; JP 51204193 A 19930120